
Una consulta ve�nal decidir� el futur del correbou de Vidreres

LÕalcalde diu que el consistori respectar� el que tri�n els vilatans i admet el

Òp�nicÓ provocat el dia 1 a la pla�a

Un grup animalista veu insuf icient el refer�ndum i vol la supressi� de

lÕespectacle

LÕAjuntament de Vidreres convocar� una consulta ve�nal abans de la primavera per decidir el futur del correbou

al municipi. Despr�s dels incidents del dia 1, en qu� hi va haver disset ferits Ðincloent-hi una dona de car�cter

greuÐ, el consistori ha acordat que siguin els vilatans els que decideixin. ÒHem pres aquesta decisi� escoltant

totes les par tsÓ, af irma el batlle, Jordi Camps (JxCat).

Dimar ts, responsables municipals es van reunir per separat amb representants de lÕAssociaci� Correbous

Vidreres Ðels organitzadors de lÕespectacleÐ i de lÕAgrupaci� de Vidreres per la Defensa Animal (AVDA). LÕequip

de govern (8 edils de 13) sost� que la consulta �s el m�s apropiat. Camps diu que demanaran assessorament a

la Generalitat i a altres ajuntaments a lÕhora de facilitar que els ve�ns hi diguin la seva.

Cal recordar que els incidents del diumenge 1 es van desfermar quan un bou va deixar la pla�a i va saltar f ins a

les graderies del p�blic. A banda dels ferits, m�s dÕun dels assistents va tenir una crisi dÕansietat. Dotze

ambul�ncies del Servei dÕEmerg�ncies M�diques (SEM) van haver dÕintervenir. LÕAjuntament va fer ahir un

comunicat en qu� admet que els fets van causar Òrisc i p�nicÓ.

En les �ltimes setmanes, tant a Vidreres com a la resta de la demarcaci� han sorgit moltes veus cr�tiques que

han demanat lÕabolici� del correbou. El dissabte 31 dÕagost Ðel dia abans dels incidentsÐ, hi va haver una

concentraci� de protesta per la inclusi� de lÕespectacle animal dins de la festa major.

M�s seguretatEn el comunicat dÕahir, lÕAjuntament destaca que respectar� el resultat de la votaci�. En principi,

Òsi el poble demana continu�tat, es posar� a la taula el plantejament de lÕactivitat per fer-la m�s seguraÓ.

El de Vidreres �s lÕ�nic correbou que es mant� a les comarques gironines. Anys enrere es van deixar de fer els

de Roses i Torroella de Montgr� i els espectacles dÕOlot. LÕesmentada AVDA troba insuf icient la consulta. ÒEl

maltractament no es consulta. Aquest any hi va haver vedells a la pla�a sagnant i desc�rregues el�ctriques a la

pla�aÓ, af irma la por taveu de lÕagrupaci�, Meritxell Arias.

A Olot ja hi va haver una consulta popular el juny del 2016. Un 60% dels par ticipants (3.183 de 5.300) van votar a

favor de lÕabolici�. Hi va haver 1.838 persones que estaven a favor del correbou i 279 vots van ser en blanc.
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